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ΣΥΖΗΤΗΣΗ ΣΤΗΝ ΒΟΥΛΗ ΤΗΣ ΠΝΠ ΓΙΑ TO «ΕΡΡΙΚΟΣ ΝΤΥΝΑΝ» 

Εργαζόµενοι: «κουραστήκαµε 
να ακούµε υποσχέσεις» 
» «Κουραστήκαµε να ακούµε υποσχέσεις. 

Πώς κόπτονται για τους 
εργαζόµενους όταν τους εµποδίζουν 
να προσφύγουν για τα χρήµατά 
τους;» αναρωτήθηκε ο Κ. Κρέτσης. 
πρόεδρος του σωµατείου εργαζοµένων 

στο νοσοκοµείο «Ερρίκος Ντυνάν». 
παρεµβαίνοντας στη συζήτηση 

στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων 
της Βουλής για την κύρωση 

της Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου 
για τη ρύθµιση επειγόντων 

ζητηµάτων του νοσοκοµείου. Οι εργαζόµενοι 
διαµαρτύρονται γιατί περιορίζονται 

δικαιώµατά τους στην 
προσπάθειά τους να διεκδικήσουν 
τα δεδουλευµένα τους. όπως τα ασφαλιστή 

µέτρα. 
Με το νοµοθέτηµα δίνεται ασφαλιστική 

ενηµερότητα στο s Ερρίκος 
Ντυνάν» µέχρι τα τέλη ∆εκεµβρίου κι 
έτσι θα µπορέσει να λάβει χρήµατα από 

τον ΕΟΠΥΥ. Οι εργαζόµενοι ζητούν 
διασφαλίσεις ότι τα χρήµατα 

αυτά θα χρησιµοποιηθούν, κατά 
προτεραιότητα για την εξόφληση 
τους, χωρίς όµως απάντηση από τη 
µεριά του υπουργείου. Η κυβέρνηση 

υποστηρίζει ότι οι ρυθµίσεις που 
υιοθετούνται διασφαλίζουν την επιβίωση 

του νοσοκοµείου και τις θέσεις 
εργασίας, γι' αυτό και επελέγη n 

αµφιλεγόµενη διαδικασία της Πράξης 
Νοµοθετικού Περιεχοµένου, 

που επικρίθηκε σχεδόν από όλα τα 

ΓΝ^ Αποβλήθηκε 
Lx^ εκπρόσωπος 
των εργαζοµένων 
επειδή διέκοψε 
ιον υπουργό 

κόµµατα. 
Ο ΣΥΡΙΖΑ ΕΚΜ, α\λά και το ΚΚΕ, 

υπογράµµισαν ότι δεν εξασφαλίζονται 
οι θέσεις εργασίας κι ότι n βασική 
κατεύθυνση είναι n επιτάχυνση 

της πώλησης του νοσοκοµείου. Ο 
ΣΥΡΙΖΑ ΕΚΜ ζήτησε την υπαγωγή 
του «Ερρίκος Ντυνάν» στο ΕΣΥ, ενώ 
n ∆ΗΜ.ΑΡ. ζήτησε να διερευνηθούν 
οι δυνατότητες σύστασης εξεταστικής 

επιτροπής για τις ατασθαλίες του 
«Ερρίκος Ντυνάν». 

Ο υπουργός Υγείας απέσυρε τροπολογία 
που ρύθµιζε σειρά θεµάτων, 

µεταξύ των οποίων και την πληρωµή 
υπερωριών σε εργαζόµενους στο ΕΣΥ. 

To ΠΑΣΟΚ αντέδρασε για την µη 
ενηµέρωσή του για το περιεχόµενο 
της τροπολογίας και πίεσε για την απόσυρσή 

της. Ο Αν. Λυκουρέντζος 
δεσµεύτηκε ότι n τροπολογία θα επανέλθει 

στη δεύτερη ανάγνωση του 
νοµοσχεδίου µε βελτιώσεις. 

Απέβαλε εκπρόσωπο 
των εργαζοµένων επειδή 
διέκοψε τον υπουργό 
ο 'Ακ. Γεροντόπουλος 

Μάλιστα, κατά τη συζήτηση, σηµειώθηκε 
κι ένα σοβαρό περιστατικό 

αυταρχισµού, όταν ο προεδρεύων 
της Επιτροπής, βουλευτής της 

Ν.∆., Άκ. Γεροντόπουλος... απέβαλε 
από την αίθουσα την εκπρόσωπο 
των εργαζοµένων, ∆. Κοντούλη, όταν 
«τόλµησε» να διακόψει τον υπουργό 
Υγείας, φωνάζοντάς του «ψεύδεστε», 
αντιδρώντας στα όσα έλεγε ο Αν. Λυκουρέντζος 

για τα δεδουλευµένα των 
εργαζοµένων. 

«Να διερευνηθούν 
οι συνθήκες του 
δυστυχήµατος µε 
το ασθενοφόρο στην Κρήτη» 

Παράλληλα, ο βουλευτής Ρεθύµνης 
του ΣΥΡΙΖΑΕΚΜ Αν. Ξάνθος έθεσε, 
κατά τη συζήτηση, το τραγικό δυστύχηµα 

στην Κρήτη, όπου απανθρακώθηκαν 
δύο νοσηλευτές του ΕΚΑΒ 

µετά από σύγκρουση ασθενοφόρου 
µε IX στην εθνική οδό ΗρακλείουΡεθύµνου. 

Ο Αν. Ξάνθος ζήτησε να 
διερευνηθούν πλήρως σι συνθήκες 
κάτω από τις οποίες συνέβη το δυστύχηµα 

και ο υπουργός Υγείας δεσµεύτηκε 
ότι θα καταλογιστούν ευθύνες, 

αν διαπιστωθεί ότι υπάρχουν. 
κ.π. 
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